
Protokoll fra årsmøte lørdag 11. mars 2023
Årsmøtet ble holdt i Birkeland menighetshus.

Følgende saker ble behandlet:

Åpning

0. Konstituering

a. Fremmøtte

Vedtak:

i. Antall stemmeberettigete 31

ii. 3 uten stemmer

b. Referent 

Vedtak:

Endre Helland

c. Undertegne protokoll

Vedtak:

i. Bendik L. Olsen, Øyvokterne

ii. Hildegunn Sørheim, Glesnes

d. Tellekorps protokoll

Vedtak:

i. Katarina Myhre Jensen, Søreide

ii. Aleksander Sætrum, Øyvokterne

iii. David Oliver Berglund-Seland, 4. Bergen-Sandviken

e. Godkjenning av innkalling

Vedtak:

Innkalling godkjent

Hordaland krins av Norges speiderforbund

BESØKSADRESSE: SPEIDERSENTERET I BERGEN, TVERRGATEN 2
POSTADRESSE: POSTBOKS 447, MARKEN, 5832 BERGEN

TELEFON: 55 31 74 58  |  E-POST: speidersenteret@hordalandsspeiderne.no
WEB: WWW.HORDALANDSSPEIDERNE.NO/

ORG. NR . 971 516 097  |  ÅPNINGSTIDER: MAN - TIRS 9-15, TORS 16 - 20  |  BANK: 9521 05 44993

MEMBER OF THE WORLD ORGANIZATION OF THE SCOUT MOVEMENT (WOSM) AND THE WORLD ASSOCIATION OF GIRL GUIDES AND GIRL SCOUTS (WAGGGS).



f. Godkjenning av saksliste

Vedtak:

Saksliste godkjent

1. Orienteringer

a. Kretsens retningslinjer

i. Kristine Mæland og Magnus Skulstad fra kretsstyret orienterte om 
endringer i kretsens retningslinjer som kan vedtas av kretsstyret.

1. Kretsstyret har revidert retningslinjer for følgende:

a. Gaver og utmerkelser

b. Tillitsverv

c. Kretskonkurransen

d. Arrangering av VM i speiding

2. Kommentarer

a. Hogne Skistad Nordvik fra 23. Bergen

i. Opplever urettferdighet på kretskonkurransen for 
små grupper fordi store grupper kan f.eks. pøse 
på med flere patruljeturer og få mange poeng.

ii. Forbundet har nye retningslinjer for varighet av 
lederverv. Dette er relevant å dele ut på kretsting.

b. Ina om kretsleirtransport

Ina orienterte om planene for transport av gods og deltakere til årets 
kretsleir i Sauda. 

c. Resultater kretskonkurransen

i. 3. plass til 1. Øvsttun

ii. 2. plass til Bønes

iii. 1. plass til 4. Bergen-Sandviken

d. Roar Bye- 17. mai komiteen

i. Om historien til 17. mai og speidernes medvirkning

ii. Ønsker flaggborg først i flaggtoget på 17. mai

1. Skal markere at flaggtoget er et flaggtog

2. Ønsker spreke rovere i kapproing på 17. mai

3. Ønsker at speidere har salgsbod på 17. mai. Vi får 1. valg med 
hvor denne skal være

4. Tribune på torgalmenningen - kan deles ut til dem som er dårlig til 
beins

e. St. Georgsgildene

i. Kjekt å være her. Informerte om de tre  St. Georgsgildene i Bergen. Deres 
viktigste formål er å støtte speidersaken. Er med på VM, Bymanøvre og 
kretsleirer, samt på Julemarkedet.

ii. Det spøker med “Blå på leir” hvis ikke det blir fornying i gildene.

iii. Fredslyset - fortalte historien om hvordan Fredslyset og vandringen ble til.
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iv. I Bergen har vi Fredslyset hele året, Fredlyset kan brukes der det passer i 
speiderhverdagen.

f. Speiderstyret

i. Jobber med arbeidsplanen som ble vedtatt sist Speiderting. Har fått en 
del konkrete tiltak for de neste to årene

ii. Det blir NM i speiding på Levanger også i år

iii. Det blir lederfest med Sirkusinnpakning i august

iv. Roverway - i 2024 skal det arrangeres i Norge - ønsker alle 16-22 som 
deltakere og at det blir minileirer i gruppene i denne anledning

v. Landsleir i 2025 - sted er bestemt - Gjøvik - Leirsjef er på plass - Forslag 
er bare å sende inn via speiding.no

vi. Det er bare å ta kontakt med speiderstyret 

g. Daglig leder

i. Om sommerjobb på Friluftsleiren

ii. Om For Alle-pengene

2. Regnskap 2022

a. Endre presenterte regnskapet

i. Roar - revisor kommenterte også regnskapet

Vedtak:

Vedtatt ved akklamasjon

3. Årsmelding 2022

a. Ble presentert av Ann Kristin Hadsel fra kretsstyret

● Roar Bye - Det finnes færre og færre kilder. Årsrapporten er den 
viktigste kilden til historien. Legg inn forslag hvis det er noe som skal 
huskes. 

Vedtak: 

Vedtatt ved akklamasjon

4. Retningslinjer for kretsting

a. Saken ble presentert av Magnus fra kretsstyret

i. Marianne Skulstad: hva er meningen med ukedager 

ii. Magnus Skulstad : Skal være hverdager

iii. Roar bye: Ukedag er en klomset formulering. HEr bør det stå virkedager.

Vedtak 

Vedtatt ved akklamasjon

5. Valg

a. Gunnar spør om det må velges 2 møteledere siden en av møtelederne stiller til 
kretsstyret

i. Kristine ber om noen minutter

ii. Katarina forslår at Maren fortsetter
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iii. Roar mener at det ikke har betydning at noen sitter i kretsstyret og er 
møteleder.

iv. Marianne - ta valg av styret først slik at vi vet om Mari går inn i kretsstyret

v. Kristine - valg på møteleder påvirker ikke hva som skjer etter valget av 
kretsstyret

b. Møteleder for 2 år

i. Forslag Alfred Skårvik Norberg

Vedtak

Valgt ved akklamasjon

c. Revisor for 1 år

i. Forslag Roar Bye

Vedtak

Valgt ved akklamasjon

d. Supplering til kretsstyret 

Da det mangler 3 medlemmer i kretsstyret ble det holdt suppleringsvalg.

Følgende stiller til valg

1. Dorte Monsen, Askøy MSK

2. Mari Kirstine Steinestø, Søreide

3. Ulf Larsen, 4. Bergen-Sandviken

Vedtak:

Valgt ved akklamasjon

6. Åpent forum
a. Hogne Nordvik: Presiserer hvorfor han mener at speiding ikke er kult.  Vi er ikke 

flinke til å vise at vi driver kule aktiviteter

b. Katarina M Jensen: Kan styret redegjøre for fordelingen av VM i speiding

i. Kristine svarer: Vi ønsker at gruppene tar et aktivt ansvar for å 
gjennomføre VM. Styret har laget et forslag til hvem som skal ha ansvar 
når. Dette er bare et forslag. Det kommer en ny runde med hvem som kan 
bidra når. Ønsket er en størst mulig erfaringsutveksling fra år til år.

c. Roar Bye: For å få rekruttering må speiding være kult. Vi hadde mål om at 
aspirantene hadde en kul aktivitet. Den gang da ble det klatring som var kult.
Det er viktig å få ut informasjon om det vi driver med - jo mer media jo mer fokus 
på kule aktiviteter

d. Marianne- Bønes er på Finse denne helgen for å bygge igloo. Oppfordrer alle til å 
bidra til VM. Kretsstyret har gjort en god jobb med å sikre kontinuitet og at VM blir 
arrangert hvert år.

e. Iver - 4. Bg Sandviken - Hviken aldersgruppe er det lett å gjennomføre klatrin g 
med

i. Cecilie svarer - er du under 14 år og under 18. fra 18 år klatrer du på eget 
ansvar. fra 14-16 må en ha godkjenning av foreldre. Under 14 år må en 
ha litt mer papirarbeid enn bare en underskrift fra foreldre.

f. Cecilie: Menti - kan vi bruke Menti på kretsting i fremtiden?

i. Gunnar Skjæveland - tenk i gjennom hvem som får svare - skille mellom 
ledere - rovere - ledere
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Katarina Myhre Jensen fikk æreskniven tildelt av kretsstyret

7. Avslutning

Kretsleder Ina takket for et godt møte og ønsket alle vel hjem.

Endre Helland (sign)

Referent

Bendik L. Olsen 
(sign)

Øyvokterne

Hildegunn Sørheim (sign)

Glesnes
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